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	Pohádkový večer

Pod vedením Z.Kopky proběhl další z podzimních volných večerů. Účast byla slušná,
promítat bylo co. Popisu a hodnocení se ujal V.Fořt :

 
Pohádkou od Igora Goryunova to opravdu začalo. Na to , že utvorby tohoto filmu
dvakrát omdlel, to zase zázrak nebyl. To jsme viděli lepšífilmy od autora.
No ale budiž. Bylo to milé pokoukání , kterému nikdo nerozuměl. Kdyžjsem poprvé
viděl to krásné kladivo , tak jsem utrousil, že by to chtělo ještěsrp - popřípadě
zapíchnutý někde v té čarodějnici, když představuje zlo. Tak milý Igore, s tímhle jsi nás
neoslnil i kdyby jsi utoho omdlel čtyřikrát.

V sále se setmělo a začal se promítat film JiříhoPloyera  Puerta,Carmen,
Lanzarote.
Když skončil skončila i nuda.
Ale abych nebyl zase tak neurvalý( jinak to nelze nazvat), musím po pravdě říci, že to
tak špatné nabylo.
Film pěkně plyne a v kruhu rodinném to bude jistě pěknépokoukání. Ale filmaři jsou
zmetci (vlastně jenom já). Neodpustí špatné švenky,dlouho hrající Indiány, pohledy
oknem z ponorky do vody, kde nic neplave.Neodpustí ani komentář, kterému chybí
přirozenost, a hlavně nevyváženost hudby aslova.
Jirko, nic si z toho nedělej! Já to doma dostávám stále. Je tototiž i můj problém. Na
rozdíl od tebe mám doma bývalou pracovniciz Rychnova nad Kněžnou, ta do tohovidí,
protože na předvýběrech viděla stovky filmů. No a tak to schytávámz první ruky.
Proč tě takhle kritizuji, je jasné. Ty máš totiž na víc, nežjsi nám předvedl !!

MUDr. Franta Dedek a jeho Able view.
Jak hodnotit dokonalé? Pokud to byla pracovní verze, potombych pro toho člověka ,
který mu tu zakázku dal, nikdy víc netočil!
Jako na všech dílech se dá vždy něco zlepšit, ale tady tohomoc nebylo. A když tak to
bylo nepodstatné!

Milá Evo!
Méně znamená více. Tvůj Život byl jako vždypromyšlený, působivý, s dokonalým
komentářem, který doplnil slovy to , cojsi nemohla zachytit kamerou. Na hodnocení v
sále jsem už nebyl, ale pokudbys na konci nechala jenom zpívanou gratulaci oslavenci,
ubylo by to vícenež trapné sfoukávání táboráku na dortu. Vím, že to je skvělý film!

Jo, a chtěl bych vám připomenout ,že  pondělí uvítáme u nás poprvé pana Ondřeje
Suchého.

Básníka, výtvarníka, filmaře, poetu a spisovatele knih ofilmu.

Přiveďte sebou známé! Zavolejte, pozvěte, ať se k námnaučí chodit!Václav Fořt

 



 


